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Abstract (en)
A molten alloy containing a solidified component consisting of primary crystals is held at a temperature between the solidus and liquidus temperature
of the alloy. The primary crystals are converted into individual degenerate dendrites or cast bodies of essentially globulitic shape by generating
mechanical vibrations in the frequency range between 10 and 100 kHz in this liquid-solid metal-alloy phase and thereby impart thixotropic properties
to the liquid-solid metal-alloy phase.

Abstract (de)
Eine Legierungsschmelze mit einem erstarrten Anteil an Primärkristallen wird auf einer Temperatur zwischen Solidus- und Liquidustemperatur der
Legierung gehalten. Durch die Erzeugung mechanischer Schwingungen im Frequenzbereich zwischen 10 und 100 kHz in dieser Flüssig-Fest-
Metallegierungsphase werden die Primärkristalle zu einzelnen degenerierten Dendriten oder Gusskörnern von im wesentlichen globulitischer Gestalt
geformt und verleihen dadurch der Flüssig-Fest-Metallegierungsphase thixotrope Eigenschaften.
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